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Z zmernim pitjem
proti alkoholizmu

Pcd tem geslom smo bili pred kratkim
priča najbolj obiskanemu sejmu, kar jih
prireja Gospodarsko razstavišče — VINO 74.
Na sejmu je bilo posebej uspešno zastoipano
»najbolj jugoslovansko« podjetje SLOVIN,
ki s svojimi 17 TOZD in 4.663 zaposlenimi
praktično deluje na celotnem območju Jugo-
slavije, ima pa sedež v Šiški. Pri nas je
največji pridelovalec vina, saj fizični obseg
proizvodnje zanaša 18.113 vagonov. Od tega
odpade na brezalkoholno dejavnost 6.016 va-
gonov in alkoholno dejavnost 4.605 vagoncv.
Slovin je tudi naš najivečji izvoznik vseh ju-
goslovanskih vin s 65 % ali 2.020 vagoni.
Vključno s svajo kmetijsko proizvodnjo, ki
znaša 5.472 vagonov, znaša celotni dohodek
Slovina 1,35 milijard dinarjav.

Na nedavni tiskovni konfergnci tega pod-
jetja, ki bo postala stalna oblika sodelova-
nja z novinarji, smo izvedeli, kakštje težave
ima naše vinogradništvo — predvsem zaradi
splošne gospodarske krize v svetu, občutne
podražitve zaščitnih sredstev in pa same nuj-

ne obnovitve vinogradov, ki sicer v Sloveniji
doživlja renesanso. Vse to je vzrok, da smo
bili še pred leti na 5.—6. mestu na svetu kot
proizvajalci, danes pa smo na 11. mestu. Za-
radi stagnacije v svetu, ki terja globoko zni-
žanje cen tudi naših jugoslovanskih vin, je
situacija zelo težka. Ce se hočemo na pri-
mer obdržati na angleškem tržišču, bi mora
li znižati ceno naših vin kar za 40 %. V Za-
hodni Nemoiji je situacija še slabša. Zahte-
vajo liter rizlinga samo za 3 din, medtem ko
je proizvajalna cena pri nas 10 din. Pri nas
so cene vina zamrznjene, vinogradniki pa
več ali manj svobodno daločajo ceno groz-
dja, kar gre na škodo rentabilnosti vinarskih
podjetij, pa tudi Slavina.

Zahvaljujoč dobri gospodarski politiki in
čutu za patrošnika Slovin vedno najde razen.
vina še kakšen drug proizvod, ki je dobro-
došel na našem tržišču. Tako so pred leti iz-
redno povečali in še vedno povečujejo brez-
alkoholno dejavnost. Spomnimo se Jupija,
Coca-Cole ali Schweppsa, ki se je posebno
dobro obnesel v družinskih steklenicah.
Pred dvemi leti je Slovin postal ekskluzivni
uvoznik svetovno znane poljske vodke Wy-
borowe, ki je prodajo letno dva milijona
steklenic, letošnja novost pa je licenčna iz-
delava vermouthov MARTINI. Ta v svetu
že skoraj 150 let predstavlja sinonim za kva-
liteto, pa tudi pri nas je analiza tržišča po-
kazala, da je Martini (aromatizirano vino),
ker postajamo turistična valesila, najbolj
iskan. Vsekakor ta nova pogodba za Slovin
predstavlja tudi nov poslovni uspeh, pred-
vsem zaradi tega, ker se ta proizvod svetov-
nega slovesa proizvaja izkljuono na osnovi
jugoslovanskih vin. Z novo polnilnico kapa-
citete 8 tisoč steklenic na uro in dobro le-
tošnjo letino grozdja, ki bo v Sloveniji pd
predvidevanjih znašala 7 tisoč vagonov
grozdja in na okrog 110 tisoč vagonov na
celotnern območju Jugoslavije upamo, da
bodo pri Slovinu našli pot iz te trenutne go-
spodarske krize.
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